

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN TELECOM Date: 27-07-2026 05:19:39 PM Subject: Invitation to extraordinary General Assembly	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاتصالات الأردنية التاريخ: 2026-07-27 05:19:39 PM الموضوع: الدعوة لاجتماع هيئة عامة غير عادي
Please be advised that the Board of Directors of Jordan Telecom during its meeting held today 27/07/2026, resolved to invite the General Assembly to convene an extraordinary meeting on 22/10/2026 by means of videoconferencing, to elect the members of the Board of Directors for the upcoming term. And authorized the Chairman of the Board to determine time and platform for such meeting.	يرجى العلم بان مجلس إدارة شركة الاتصالات الاردنية قد قرر باجتماعه الذي عقد اليوم بتاريخ 2026/07/27 دعوة الهيئة العامة لعقد اجتماع غير عادي بتاريخ 2026/10/22 عبر وسائل الاتصال المرئي والمسموع، لانتخاب اعضاء مجلس الادارة للدورة القادمة، وتفويض رئيس مجلس الادارة بتحديد الوقت والمنصة لذلك الاجتماع.
27-07-2026	27-07-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: بشار احمد	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: بشار احمد